英文simple是什么汉语意思最新4篇

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址: https://www.wtabcd.cn/fanwen/meiwen/61e3a7373bea957c5c7905762feb6719.html

范文网,为你加油喝彩!

英文单词simple的用法是很普遍的,有人就会疑惑到底它的汉语意思会是什么呢?以下内容是为您带来的4篇《英文simple是什么汉语意思》,希望可以启发、帮助到大朋友、小朋友们。

simple的用法大全: 篇一

simple的用法1:simple用作形容词,基本意思是"简单的,易懂的",侧重于事物不复杂,易于迅速解决或很快被头脑接受。simple也可作"朴素的,简朴的"解,一般指生活过得简朴。simple引申可指人"头脑简单的,易受骗的;迟钝的"或事物"结构单一的,非复合的"解。

simple的用法2: simple在作"结构单一的,非复合的""纯粹的,单纯的,完全的"解时,没有比较级和最高级形式。

英文simple是什么汉语意思 篇二

adj.

- 1、简单的,简易的,简明的
- 2、单纯的,朴实的;天真的
- 3、 坦率的, 善良的
- 4、完全的,纯粹的
- 5、结构单一的,不可分割的
- 6、低微的;普通的,不重要的
- 7、 头脑简单的 , 愚笨的

可数名词:

1、单一体;单一成分的食品(或药品)

- 2、智能低下者,笨蛋
- 3、愚蠢的行为
- 4、【古】草药
- 5、【古】出身(或地位)低下者

词形变化

形容词比较级simpler, simplest

名称simpleness

英语解释

exhibiting childlike simplicity and credulity

lacking mental capacity and devoid of subtlety

easy and not involved or complicated

having few parts; not complex or complicated or involved

apart from anything else; without additions or modifications

unornamented

a person lacking intelligence or common sense

any herbaceous plant having medicinal properties

(botany) of leaf shapes; of leaves having no divisions or subdivisions

相似短语

pure and simple十足的,地地道道的;简单的,只不过

gentle and simple贵族与平民,贵贱上下

simple delivery单纯交货

指卖方径将买卖货物交付买方的交货方式。国内买卖多采用,在国际买卖则甚少采用此法。 参见:mixed delivery.

simple alternative简单备选假设

simple beam简支架,简支梁,单靶射束,单波束

simple building简易房屋

simple check单裂

simple crossing单杂交

simple dichotomy简单二分支

simple entry简单分录

相似单词

simpleadj. 1. 简单的,简易的,简明的 2. 单纯的,朴实的;天真的 3. 坦率的,善良的 4. 完全的,纯粹的 5. 结构单一的,不可分割的 6. 低微的;普通的,不重要的 7.

simple mindedness[simple-minded]的相关名词;[simpleminded]的相关名词

quasi simple拟单的

simple hearteda. 心地纯洁的

simple mindedadj. 头脑简单的

simple mindedly[simple-minded]的相关副词;[simpleminded]的相关副词

simple的用法例句: 篇三

1. The letter was short — a simple recitation of their problem.

信写得很短——只是简单地说了一下他们的问题。

2. Though off-puttingly complicated in detail, local taxes are in essence simple.

虽然地税在细节上复杂得要命,但在本质上却很简单。

3. The room remains simple with bare, stippled green walls.

房间仍然很简朴,四面都是饰有圆点的绿色空墙。

4. Sadly, the film is let down by an excessively simple plot.

遗憾的是,过于简单的情节使得这部电影差强人意。

5. "But Peter, it's not that simple," Goldstone countered in a firm voice.

- "但是,彼得,事情并非那么简单,"戈德斯通语气坚决地驳斥道。
- 6. Draw simple shapes for your child to colour in.
- 画一些简单的形状让孩子涂上颜色。
- 7. Roy told his sorrowful tale with simple words anybody could understand.
- 罗伊用简单的、人人都能理解的语言讲述了他那个伤感的故事。
- 8. But this isn't a simple black and white affair, Marianne.
- 但这不是一个非黑即白的问题,玛丽安娜。
- 9. That sounds rather simple, but in fact it's very difficult.
- 那听来简单,但实际上很难。
- 10. The aims of the redesign are wide-ranging but simple.
- 重新设计的目的是多方面的,但又是简单的。
- 11. The decor is simple—black lacquer panels on white walls.
- 装潢风格非常简单——白色墙上镶着漆成黑色的裙板。
- 12. Downshifters are being tempted to leave the sophisticated city and go simple.
- 追求放慢生活节奏的人群渴望告别喧嚣的城市,过简单的生活。
- 13. I do not have a simple solution to the drug problem.
- 我没有解决毒品问题的简单办法。
- 14. Many pictures have been based on simple geometric designs.
- 许多画都是基于简单的几何图案。
- 15. The video explains in simple terms how the new tax works.
- 录像用简单易懂的语言解释了新税法。
- 英文simple是什么汉语意思 篇四
- simple的汉语意思

英 [smpl] 美 [smpl]

比较级:simpler最高级:simplest

simple 基本解释

形容词简单的;单纯的;易受骗的;天真的

名词 笨蛋; 愚蠢的行为; 出身低微者

例句

1、 She's so simple she'll believe anything you tell her.

她十分单纯,你跟她说什么她都会相信。

2. Such a toy is simple to make.

这种玩具做起来很简单。

3. My sisters are both simple office workers.

我两个妹妹都是普通的公司职员。

4. His parents were simple people.

他父母地位低下。

simple的单语例句

- 1. Yet translated into simple business English, they actually mean one thing diesel.
- 2. The special dimensions of Hong Kong include a welcoming business environment supported by an effective legal system and a low and simple tax structure.
- 3. It's not going out for fancy dinners, it's just simple things like a slap on the butt or something like that.
- 4. The villagers used to make a simple living partly by cultivating small paddy fields, and by working for the logging companies.
- 5. In one of its first appearances in Chinese culture, the dragon was depicted as a simple curve like the letter "C" with a tail.
- 6. However, none of the presidential candidates gathered simple majority support from the 578 voting CA members.

- 7. If officials opt for a simple solution, they may think that building a few new villages would be a good idea.
- 8. She lifted her own very simple very basic cell phone to call home, to let her family know she'd be working overtime that night.

simple的词典解释

1、简单的;简明的;易于理解的

If you describe something as simple, you mean that it is not complicated, and is therefore easy to understand.

e.g. . . simple pictures and diagrams.

简单的图画和图表

e.g. . . . pages of simple advice on filling in your tax form. . .

几页关于如何填写税务表格的简单建议

2、简朴的;朴素的;不加装饰的

If you describe people or things as simple, you mean that they have all the basic or necessary things they require, but nothing extra.

e.g. The Holy Family Church was closed and the parish now celebrates mass in this simple side chapel.。.

圣家堂关闭了,现在该教区的居民在它旁边的简陋的小教堂里做弥撒。

e.g. He ate a simple dinner of rice and beans.

他晚饭简单地吃了点米饭和豆子。

3、好办的;容易的;易解决的;简单的

If a problem is simple or if its solution is simple, the problem can be solved easily.

e.g. Some puzzles look difficult but once the solution is known are actually quite simple. . .

有些谜语看似难解,可一旦知道了谜底其实十分简单。

e.g. The answer is simple...

答案很简单。

4、 易做的;易完成的;易解决的

A simple task is easy to do.

e.g. The job itself had been simple enough.。 .

工作本身十分容易。

e.g. The simplest way to install a shower is to fit one over the bath.

安装花洒最简单的`方法就是在浴缸上面装一个。

以上就是为大家带来的4篇《英文simple是什么汉语意思》,希望对您的写作有所帮助。

更多 范文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/91_0.html

文章生成doc功能,由范文网开发